
Protok6t sporzqdzony z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 25 marca 2019 r.

Posiedzenie ko0misji rozpoczqto siq o godz.L4:30 a zakoficzylo o godz.Lg:40

1,. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

otwarcia posiedzenia komisji dokonala jej przewodniczqca pani Aneta Kmiecik-
Gwizdek.

W oparciu o zalqczonq listq obecnosci stwierdzita ,2e posiedzenie komisjijest
p rawo mocne.

2. Przyjqcie porzqdku posiedzenia.

Przewodniczqca komisji zaproponowala przyjqcie porzqdku obrad jak w
otrzymanych zawiadomieniach o posiedzeniu.

Skarbnik Gminy Pan Jarostaw Jeziorowski zaproponowat wlqczenie do porzqdku
obrad zmian wieloletniej prognozy finansowej gminy Boleslawiec na lata 2019-
2032 oraz przesuniqcie punktu 5,13,!4 przed zmianami w bud2ecie gminy pkt 4,
poniewa2 te projekty uchwal majq wplyw na proponowane zmiany w bud2ecie.

Radna G6ral zglosita ,2e jest r62nica w sumie kontrolnej dokumentu
publikowanego na BIP-e a otrzymanego w e-mail.

Inspektor wyjaSnila,2e sumq kontrolnq generuje program a informatyk sumq
kontrolnE tego samego dokumentu tworzy z tzw.palca.

Radna G6ral wnosi aby wykluczyi z porzqdku obrad pkt.4 w sprawie zmian w
bud2ecie gminy, poniewa2 nie byly materiaty na BIP na 10 dni przed sesjq.

Inspektor ds. obstugi Rady odpowiada, 2e na 10 dni przed sesjq umieszcza siq
bud2et gminy ,pozostale materiaty na 5 dni przed sesjq co zapisane jest w
statucie gminy.
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Skarbnik powiedziaf ,ie to sq wa2ne sprawy i mo2na wykorzystai dalsze zapisy
w statucie.

Inspektor powiedziafa ,2e obradom podlegajq zmiany w bud2ecie a nie
uchwalanie budietu.

Radny Dulski powiedzial ,2e je2eli spod obrad zdejmiemy punkt dotyczqcy
zmian w bud2ecie to bqdziemy w lesie -nic nie bqdziemy wiedziei ,a poza
tym zawsze tak byto to robione.

Radna Kmiecik-Gwizdek powiedziafa ,2e mo2e to jest kruczek.

Radna Goral wyrazita opiniq ,2e przede wszystkim powinniSmy postqpowai wg
statutu gminy.

Radny Dulski stwierdzil,2e ,,jakbySmy mieli siq trzymai prawa to jeste5my w
lesie"

Radna Nowakowska odczytata fragment statutu ,kt6ry m6wi o terminach
umieszczania material6w na BIP przed sesjq, a kt6ry zgodny jest z informacjq
inspektora i skarbnika gminy czyli na 5 dni przed sesjq .

Skarbnik Gminy informuje,2e bud2et jest uchwalany razw roku iwtedy
obowiqzuje 10 dniowy termin umieszczenia go na Blpie Gminy w innych
przypadkach dotyczqcych bud2etu ten termin nie ma zastosowania.

Przewodniczqca komisji poddaje pod gtosowanie wniosek Radnej G6ral w
sprawie wykluczenia pkt4 w sprawie zmian w bud2ecie gminy na rok 2019 r.

Wynik glosowania jest nastqpujqcy:

Za glosowal- l radny

Przeciw - 1 radny

Wstrzymalo siq 2 radnych

Na podstawie powy2szego wyniku glosowania przewodniczqca Komisji poddaje
pod glosowanie caly porzqdek obrad iqcznie z przesuniqciem punkt6w: 5,13 i

14 porzqdku oraz wprowadzeniem dodatkowego punktu do porzqdku obrao
zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Boleslawiec na lata 2019-2032.

W wyniku glosowania porzqdek obrad zostaf przyjqty jednoglo6nie.
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3. Przyjqcie protokotu z poprzedniego posiedzenia komisji.

Protok6l byt wyio2ony do wglqdu i przekazany drogq elektronicznq i zostal
przyjqty bez zmian jednoglo5nie.

4. Wydanie opinii na temat projektu uchwafy w sprawie zasad itrybu udzielania
dotacji z bud2etu Gminy Bolesfawiec na prace konserwatorskie i roboty
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytk6w.

Skarbnik Gminy omawia projekt uchwaty,kt6ry radni otrzymali na pi6mie.

Podat kwoty przekazane na remont koiciola przez sofectwo Bolestawiec (okoto

38 tys.zt , oraz przekazane od SKR (okofo 27 tys.zf.)

Radna G6ral pyta z czego wynika 45 dniowy termin skladania wniosk6w.

Skarbnik odpowiada - 2eby wszyscy mieli czas na zioienie wniosku.

Radna G6ral - 2eby parafia w Boleslawcu wyrobila siq w terminie.

Radny Dulski informuje, 2e wktad wfasny dla parafii Bolestawiec to pieniqdze

soteckie.

Skarbnik Gminy informuje, 2e ze strony gminy bqdzie wszystko zrobione aby

O dofinasowanie parafia otrzymata i dotrzymala terminu.

Radna G6ral pyta czy mamy rejestr zabytk6w.

Inspektor ds. obstugi Rady odpowiada, 2e jest taki rejestr w Urzqdzie Gminy.

Przewodniczqca komisji pyta czy parafia wykonujqc remont wykonuje to na
podstawie ustawy o zam6wieniach publicznych.

Skarbnik odpowiada, 2e to sprawa parafii. Parafia wykonuje remont na

podstawie um6w wlasnych to gmina wykonuje ustawe o zam6wieniach
publicznych.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za wydaniem opinii pozytywnej na temat
przedmiotowej uchwaly.
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W drodze glosowania wydano opiniq pozytywnq jednogfodnie.

5. wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie okreslenia warunk6w i

trybu finansowania zadania wtasnego Gminy Boleslawiec w zakresie sprzyjania
rozwojowi sportu.

Skarbnik Gminy omawia proponowanq uchwalq informujqc,2e Klub sportowy
HETMAN Zd2ary ubiega siq o dofinasowanie w wysokoSci 30 000 zt z innej
instytucji na utrzymanie klubu .Aby pozyskai 5rodki wymagany jest wkiad
wtasny .Zeby gmina udzielila takiej dotacji dla klubu na wklad wlasny , a w tym
przypadku jest to kwota 5 000 zt musi byi podjqta uchwala z ustawy o sporcie,
a nie o wolontariacie i po2ytku publicznym stqd ten projekt uchwaty .

Radna G6ral- brakuje jej do podjqcia tej uchwaty osiqgniq6 klubu, koszt6w
utrzymania oraz prowadzonej dziatalno6ci .Jak chcq dodatkowe Srodki to muszq
nas przekonai o stuszno5ci stwierdza Radna.

Radna Nowakowska zabrai klubowi sportowemu BASZTA a dai HETMNOWI

Radny Dulski inne kluby te2 mogq siq ubiegai o dofinasowanie na podstawie tej
uchwaly.

Skarbnik odpowiada,2e Baszta oddala przyznane 6rodki z ustawy o po2ytku
publicznym i o wolontariacie . Inne kluby sportowe teZ mogq ubiega6 siq o
dofinansowanie na podstawie tej uchwafy. Nie tylko Hetma n.Informacja o
klubie Hetman bqdzie udzielona.

Przewodniczqca komisji zarzqdza gtosowanie i pyta kto jest za wydaniem
pozytywnej opinii projektu uchwaly w sprawie okre5lenia warunk6w i trybu
finansowania zadania wtasnego gminy w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu.

Glosowa n ie:

Za - 3 radnych

Przeciw - 0

Wstrzymat siq 1 radny
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6. wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie zezwolenia na sprzedaZ
nieruchomosci gruntowej stanowiEcej wlasno6i gminy.

Pracownik Urzqdu Gminy Pani Monika Bielenda-Wykrota pokazata na mapie
ewidencyjnej poto2enie dzialek przeznaczonych do sprzeda iy oraz wniosek
osoby ubiegajqcej siq o jej nabycie.

Radna G6ral-Jak zostanie podjgta uchwafa to co dalej.

Pani Monika Bielenda - Wykrota odpowiada, ie rzeczoznawca wyszacuje
wartoSi dzialki. Nastqpnie na okres 21 dni musi byi zamieszczona informacja o
planowanej sprzeda2y na BIP itablicach ogloszefi. po 21 dniach ogtoszony
zosta nie przetarg ustny nieograniczony.

Dwie osoby pytajE o te dzialki. Cena wywolawcza do przetargu to cena ustalona
pftez rzeczoznawcq .Na dzialce jest sporo drzew tzw.samosiejka.

Jest to grunt po dzikim wysypisku Smieci .

Przewodniczqca komisji pyta kto jest za pozytywnq opiniq wyra2ajqca zgodq na

zbycie tych dziatek i zarzqdza gtosowanie na podstawie kt6rego wydano opiniq
pozytywnq jed noglo5nie.

7. Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie dotacji celowej dla
Gminnego Oirodka Kultury w Bolestawcu na zakup sprzqtu muzycznego.

Skarbnik Gminy- Celem tego projektu uchwaty jest realizacja funduszu
soteckiego wsi Zd2ary .

Rada Sotecka przeznaczyta pierwotnie 7 5OO zl; aktualnie przeznacza 10 000 na

zakup instrument6w muzycznych zl dla orkiestry w Zd2arach.

Gmina przeka2e te 10 000 zl w formie dotacji dla GCK., kt6ra bqdzie realizowai
ten zakup i bqdzie to na ich stanie.

Przewodniczqca Komisji- Orkiestra Gminna, a grajq tylko w Zd2arach a inne
miejscowoSci ptacq.



-5-

Sekretarz odpowiada, 2e kiedy6 byty orkiestry przy stra2ach a teraz siq zmienilo
i sq przy GCK.

Radna G6ral - Jak byt konkurs na dyrektora GCK to pytata czy bqdzie
prowadzony BIP dyrektor obiecala i do tej pory go nie ma. Miafa byi Rada

Doradcza, co jest zapisane w statucie jednostki tez nie ma . Poprzedni dyrektor
te2 nie miai Rady Doradczej i nikt tego nie egzekwuje .Stanowimy prawo, a jego

nie przestrzega my stwierdza Radna.

Przewodniczqca Komisji ziy wyb6r dyrektora.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie

dotacji dla GCK na zakup instrument6w muzycznych.

Gtosowanie nad wydaniem opinii projektu uchwaty w sprawie dotacji dla

jednostki samorzqdowej GCK - jednogtoSnie

8. Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie zmian w bud2ecie

gminy na rok 2019.

Skarbnik Gminy omawia proponowane zmiany w bud2ecie gminy .

W pierwszej kolejno5ci omawia dochody kt6re na skutek wprowadzonych

zmian zwiqkszyly siq o 163 162,56 zl do kwoty t7 104 976,99 zlotych .

Radna G6ral pyta czy dyrektor szkoly w zwiqzku z powstaniem kuchni w szkole

przewidziat wydatki na zatrudnienie w nowej kuchni.

Skarbnik odpowiada ,2e nie skladat dyrektor wniosku o dodatkowe 5rodki,
pewnie ma te Srodki w swoim bud2ecie.

Skarbnik informuje, 2e jest zwiqkszenie wydatk6w majqtkowych na

przebudowq d169. Jest to droga w Zd2arach - Podjaworek,Wiewi6rka .

Radna G6ral pyta na czym polega przebudowa drogi czy to bqdzie asfalt

kamieh.

Sekretarz Gminy odpowiada, 2e w Zd2ary- Podjaworek to bqdzie asfalt. Jest to
dofinansowanie z Narodowego Programu Przebudowy Dr6g Lokalnych .Nie

wiemy czy te 6rodki sE pewne bo nie ma pisma. Bazujemy na informacji z listy
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ostatecznej rankingowej .lnformacja o przyznanych 6rodkach ma siq ukazai do

korica marca br. W momencie otrzymania dotacji i podpisaniu umowy to kwota

245 000 zapisana na drogq w Zd2arach mo2e byi przeznaczona na inne zadania.

Skarbnik Gminy informuje,2e musi by(I00% zabezpieczonych Srodk6w w

bud2ecie gminy w momencie otrzymania dofinansowania.

Skarbnik Gminy informuje o planowanej wymianie o5wietlenia ulicznego z

rtqciowego kt6rego w gminie jest najwiqcej i sadowego na ledowe

energooszczqd ne.

Plan wymiany jest rozto2ony na 5 lat. Na jeden rok planuje siq przeznaczyc

70 000 do 100 000 zl .Przed podjqciem tej decyzji zostala przeprowadzona

analiza punkt6w oSwietleniowych w gminie przez sp6tkq o5wietleniowq i

dokonane wyliczenia -koszty przed i po modernizacji w rozbiciu na

poszczeg6lne miejscowo6ci. Jest to jeszcze weryfikowane. Rtqciowych jest

najwiqcej 277 .Wykaz w zafqczeniu.

Na podstawie tego kosztorysu sq widoczne oszczqdno6ci i Swiatlo bqdzie calq

noc. W nocy przygaszane

Oprawa pojedyncza ledowa z monta2em to koszt t 200 zt plus podatek VAT

ti.1.476 zl .Wymiana na koszt gminy. W kt6rej miejscowo5ci nastqpi wymiana

lamp i w jakiej ilo6ci to decyzja w6jta.

Radny Dulski pyta ile jest oszczqdno6ci z wyiqczania o3wietlenia ulicznego i co w

gminie bqdzie za nie bqdzie zrobione .

Skarbnik informuje ,2e oszczqdno5ci to kwota okoto 130 000 zt. Oszczqdno6ci

wykorzystane sq na bie2qce wydatki nie ma szczeg6lnego przeznaczenia.

Radna G6ral pyta ile kosztowal kosztorys na wymianq lamp.

Skarbnik Gminy Odpowiada, 2e sp6lka o6wietleniowa wykonala to bezplatnie.

Sekretarz informuje,2e nie ma mo2liwo6ci pozyskania dofinansowania na to

zadanie.Byt program SOWA ale z niego mogla skorzystae tylko sp6tka

oSwietleniowa,kt6ra jest wla6cicielem sieci. Wymiana ze 6rodk6w gminy.

Skarbnik- JesteSmv udziatowcami w sp6tce o6wietleniowej to jest dla nas

korzystne. Mo2emy np. brai udzial w posiedzeniu sp6tki.
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Skarbnik przedstawia plan wydatk6w jednostek pomocniczych gminy w ramach

Funduszu soteckiego na rok 2019,kt6ry stanowi zalqcznik do protokolu.

Przedstawia zadania inwestycyjne ,kt6re doszly jako nowe tj. przebudowa drogi

w Mieleszynie kt6ra ma najwiqksze szanse na dofina nsowanie,budowa sieci

wodociqgowej drugi etap w Mieleszynie na projekt ll etapu,adaptacja

pomieszczenia w budynku OSP Gola na chtodniq,zakup komputerowych stacji

roboczych na stanowiska pracy w Urzqdzie Gminy,adaptacja i doposa2enie

czq6ci budynku w szkole w Bolestawcu na pomieszczenie stol6wki i kuchni,

modernizacja oSwietlenia.

Zmiany w wydatkach zmniejszyty siq o 159 39 zl,a zwiqkszyly o 933 226,07 zl i

po zmianach wynoszq 17 3L6 584,07

Sekretarz Gminy informuje,2e mo2e nastqpii zmiana nazwy zadania dotyczqcej

przebudowy drogi gminnej w Mieleszynie ,poniewa2 dziafka nr 1423 przy

cmentarzu w kierunku Chobotu jest zbyt wqska i nie spelnia kryteri6w

okre6lonych w konkursie dlatego zostanie wykre5lona. Pozostanie dzialka nr

3422

Nastqpnie skarbnik gminy omawia poszczeg6lne zalqczniki zmian w bud2ecie

stanowiqce zatqcznik do protokolu.

Przewodniczqca komisji poddaje proponowane zmiany w bud2ecie pod

glosowanie i pyta kto jest za pozytywnq opiniq.

Glosowa n ie:

Za - 3 radnych

Przeciw - 0

Wstrzymal siq 1 radny.
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g.Wydanie opinie na temat projektu uchwafy w sprawie zmiany wieloletniej

prognozy finansowej Gminy Bolestawiec na lata 2019-2032.

Skarbnik gminy om6wit proponowane zmiany wieloletniej prognozy finansowej

gminy Boleslawiec na lata 2019-2032 ,kt6ry stanowi zatqcznik do protokolu.

Przewodniczqca Komisji- czy sq pytania do projektu uchwaly

W zwiqzku z brakiem pytai zarzqdza glosowanie kt6rego wynik jest

nastqpujqcy:

Zaglosowafo-3radnych

Przeciw - 0

Wstrzymatsiq-Lradny

Opinia pozytywna.

ll.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie zarzqdzania poboru

podatku od nieruchomo5ci, rolnego, le5nego od os6b fizycznych w drodze

inkasa, okre6lenia inkasent6w i wysoko6ci opiaty za inkaso.

Inspektor ds. Rady Gminy informuje ,ie zmiana musi nastqpii w zwiqzku ze

zmianq soltys6w, kt6rzy sq inkasentami podatku.

Przewodniczqca komisji pyta kto jest za wydaniem pozytywnej opinii i zarzqdza

gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednoglo5nie.

12.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie oplaty targowej na

terenie gminy.

Przewodniczqca Komisji przystqpuje do wydania opinii i otwiera dyskusjq.

Inspektor informuje, 2e proponowana zmiana oplaty targowej jest

podyktowana zmianq sottys6w,kt6rzy sq inkasentami tej optaty .
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Przewodniczqca komisji zarzqdza glosowanie w wyniku kt6rego pozytywnie
jednogtoSnie zaopiniowano proponowanq uchwatq.

L3.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie zmiany uchwafy Nr

XXXV /1989/2018 w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionych w przedszkolach i szkoiach prowadzonych przez gminq.

Przewodniczqca komisji pyta czy sq uwagi do projektu uchwaty nastqpnie

zarzqdza gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opiniq pozytywnq jednoglo6nie.

Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie zmiany statutu gminy

Boleslawiec.

Przewodniczqca komisji przystgpuje do zaopiniowania przedmiotowej uchwaty i

pyta czego dotyczq zmiany .

Inspektor ds. obslugi Rady Gminy informuje,2e nadz6r wojewody za

kwestionowat nastqpujqce paragrafy zapisu w statucie:

w 59 skrejla siq ust.4

skre6lenie 5 23,S 44 w 5 52 ust.skre5lenie pkt 5 ;531 otrzymuje brzmienie:

uchwaly i interpelacje dorqcza siq niezwlocznie,nie p6Zniej ni2 5 dni od

za koriczenia sesji w6jtowi gminy

I 52 otrzymuje brzmienie : Komisja skarg, wniosk6w i petycji prowadzqc

postqpowanie wyjaSniajqce w sprawie skargi o kt6rej mowa w 5 61 ust.2

wystqpuje do w6jta gminy albo do wlaSciwego kierownika jednostki

organizacyjnej z wnioskiem o zajqcie stanowiska ,w terminie 14 dni.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za tym aby zaopiniowat zaproponowane

zmiany statutu przez nadz6r wojewody pozytywnie.

Radna G6ral pyta czy radni muszq siq zgodzii na te zmiany w statucie.
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ieSli nie podejmq tej uchwaly jakie bqdq konsekwencje.

Inspektor odpowiada,2e wojewoda mo2e uchwatq zaskar2yi do Naczelnego

Sqd u Administracyj nego.

Przewodniczqca Komisji zarzqdza glosowanie .

Komisja nie zajqfa stanowiska, poniewa2 uwa2a,2e sugerowane przez Nadz6r

Wojewody skre6lenia poszczeg6lnych paragraf6w majq negatywny wpiyw na

dziatanie gminy.

L4.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie przyjqcia Programu

opieki nad zwierzqtami bezdomnymi i zapobieganiu bezdomno5ci zwierzqt na

rok 2019.

Przewodniczqca Komisji przystqpuje do zaopiniowania programu i otwiera

dyskusjq.

Radna G6ral pyta czemu firma z Wielunia, inna mo2e by6tarisza .

Sekretarz odpowiada, 2e byta inna ale nielegalna.

Radna G6ral pyta czy za odbi6r zwierzqt siq placi.

Sekretarz odpowiada, 2e za odbi6r i utrzymanie ptaci gmina.

Radna G6ral prosi aby sprawdzii firmq w Pieczyskach ,,Psia Ostoja" oraz

Niemojew 62 jakie majq stawki .

Przewodniczqca komisji zarzEdza gtosowanie na podstawie kt6rego wydano

opiniq pozytywnq -jednogto5nie.

15.Wydanie opinii na temat projektu uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci

diet dla sottys6w .

Skarbnik Gminy informuje, 2e do tej pory byto B0 zl za udziat w sesji teraz jest

propozycja aby soltysi mieli 5% podstawy najni2szego wynagrodzenia.
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Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za zmianq diet dla soltys6w i zarzEdza

glosowanie w wyniku kt6rego zaproponowana zmiana diety dla softys6w za

udzial w sesji w jest pozytywna.

L6.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na

zakup gruntu stanowiqcej dziatkq nr 416/2 polo2ona w Piaskach.

Przewodniczqca komisji pyta kto jest za wyra2eniem zgody na wykup gruntu

pod parking w Piskach ze Srodk6w Funduszu Soleckiego wsi Piaski,Kamionka .

W drodze glosowania wydano opiniQ pozytywnq jednogto6nie.

lT.Wydanie opinii na temat projektu w sprawie harmonogramu pracy Rady

Gminv w Boleslawcu na rok 2019.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za przyjqciem otrzymanego

harmonogramu pracy Rady Gminy w Boleslawcu na rok 2019

W drodze gtosowania harmonogram pracy rady zostat przyjqty jednogtoSnie'

L8.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie udzielenia pomocy

finansowej powiatowi wieruszowskiemu z przeznaczeniem na remont

wyznaczonych odcink6w d169 powiatowych w obrqbie gminy.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za wydaniem opinii pozytywnej '

Radna Nowakowska stwierdza,Ledo d169 powiatowych nie powinniSmy

dokiadai.

Przewodniczqca komisji zarzEdza gtosowanie w wyniku kt6rego wydano opinig

pozytywnq jednogtoSnie z zaznaczeniem ,2e w przyszlo5ci nie powinniSmy

dokladai do remontu d169 powiatowych z bud2etu gminy.
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lg.Wydanie opinii na temat projektu uchwaty w sprawie zezwolenia na

sprzeda2 nieruchomo6ci pofoionej w Piaskach stanowiqcej wlasno66 Gminy

Bolestawiec.

Sekretarz Gminy informuje, 2e jest chqtny na zakup tej nieruchomo5ci w

zwiqzku z tym projekt tej uchwalY.

Przewodniczqca Komisji pyta kto jest za wyra2eniem zgody na zbycie

przed miotowej nieruchomoSci.

W drodze gfosowania jednoglo5nie wyra2ono na zbycie nieruchomo5ci

gruntowej stanowiqcej wtasnoS6 gminy Boleslawiec.

20.Sprawy 162ne

Radna Nowakowska dziury na poboczu przy ulicy Wielurlskiej'

przewodniczqca Komisji pyta czy co6 wiadomo z budynkiem po bylej mleczarni

w Mieleszynie.

Sekretarz odpowiada,2e nic nie wiadomo'

2l.Zamkniqcie posiedzenia komisji

Przewodniczqca Komisji Pani Aneta Kmiecik-Gwizdek stwierdzita wyczerpanie

porzqdku obrad i zamknqla posiedzenie'

Przewodniczqcy Komisji

Aneta Kmiecik-Gwizdek

Protokofowaf

Bqben Zdzislawa




